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Geacht College, 
 
De Universiteitsraad heeft tijdens zijn vergaderingen van 25 november en 9 december 2019 
gesproken over het plan van aanpak doorontwikkeling Kwaliteitszorg 2019-2020. 
 
De Raad is ten eerste verheugd over uw toezegging dat de uitkomsten van de 
studentpanelgesprekken rechtstreeks met de betreffende faculteitsraden dan wel 
opleidingscommissies worden gedeeld. Uw aandacht voor zo gemêleerd mogelijk 
samengestelde studentpanels, zodat ook studenten die niet in allerlei gremia 
vertegenwoordigd zijn daarin een stem krijgen, stemt de Raad ook tevreden.  
 
Ten tweede stelt de Raad het op prijs dat het College zijn zorg deelt over de extra werkdruk 
die door dit plan van aanpak ontstaat. De Raad is benieuwd naar uw plan voor aanpassing 
van de kwaliteitszorg, dat moet leiden tot vermindering van de werkdruk.  
 
Tot slot waardeert de Raad het dat er centrale middelen beschikbaar worden gesteld voor de 
facilitering en training van de OLC’s. Hij wil nogmaals het belang benadrukken van de 
ondersteuning van de decentrale medezeggenschap, zeker betreffende de 
kwaliteitsmiddelen.  
 
Hoogachtend,  
namens de Universiteitsraad, 
 
 
 
C.J. de Roon  
Voorzitter 
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